

the County of *Gaspé* on Thursday the First day of June next.—In Testimony Whereof, we have caused these our Letters to be made Patent, and the Great Seal of our said Province to be thereunto affixed:—Witness our trusty and well beloved *James Monk*, Esquire, President and Administrator of the Government of our said Province of *Lower-Canada*, &c. &c. &c. at our Castle of *Saint Lewis*, in the City of *Quebec*, in the said Province, the Ninth day of February, in the year of our Lord one thousand eight hundred and twenty, and in the sixtieth year of our reign.

J. M.

THOMAS DOUGLASS, Clk. Ch. in Chy.

Province of }
LOWER-CANADA. }

(Signed) GEORGE PREVOST.

GEORGE THE THIRD, by the Grace of God, of the United Kingdom of *Great Britain and Ireland*; King, Defender of the Faith;—To our faithful and well beloved *Louis Dunière*, *Louis Montizambert*, *David Monro*, *John William Woolsey*, and *Joseph Planté*, Esquires, Greeting:—Whereas we have power, by and with the advice and consent of the Legislative Council and Assembly of our said Province, to make laws for the peace, welfare and good government thereof; and by the Statute in that case made and provided, it is ordained, that the Members of the said Legislative Council and Assembly do respectively take the Oath in the said Statute particularly expressed, as by the said Statute, reference being thereto had, may more fully and at large appear.—Now therefore know ye, that having confidence in your integrity, fidelity and ability, you, and each of you, we have assigned, constituted and appointed, and hereby do assign, constitute and appoint our Commissioners and Commissioner, jointly or severally, to administer the Oath by the said Statute required, to every Member of our said Legislative Council, and to every Member of our said Assembly, desiring to be admitted to take the same, and the Rolls and Records thereof you shall certify and return into our Secretary's Office of our said Province, there to remain, rendering to the Clerk of the said Legislative Council, and to the Clerk of the said Assembly, respectively, certified copies thereof.—To have and to hold the said power and authority, to you, and each of you, hereby granted, for and during pleasure.—In Testimony whereof, we have caused these our Letters to be made Patent, and the Great Seal of our said Province to be hereunto affixed:—Witness our trusty and well beloved Sir *George Prevost*, Baronet, Captain General and Governor in Chief in and over the Provinces of *Lower-Canada*, *Upper-Canada*, *Nova-Scotia*, *New-Brunswick*, and their several dependencies, Vice-Admiral of the same, Lieutenant General and Commander of all our Forces in the said Provinces, and in the Islands of *Newfoundland*, *Prince Edward*, *Cape Breton* and *Bermuda*, &c. &c. &c. at our Castle of *Saint Lewis*, in our City of *Quebec*, the eighteenth day of January, in the year of our Lord one thousand eight hundred and fifteen, and in the fifty-fifth year of our reign.

G. P.

JOHN TAYLOR, Dep. Secy.

de *Gaspé*, et pour le Comté de *Gaspé* Jeudi le Premier jour de Juin prochain. En Foi de quoi nous avons fait émaner ces présentes Lettres Patentes, et à icelles fait apposer le Grand Sceau de notre dite Province. Témoin notre fidèle et bien-aimé *James Monk*, Ecuyer, Président et Administrateur du Gouvernement de notre dite Province du *Bas-Canada*, &c. &c. &c. A notre Château *Saint Louis*, dans la Cité de *Québec*, dans la dite Province, le Neuvième jour de Février, de l'année de Notre Seigneur mil huit cent vingt, et dans la Soixantième année de Notre Règne.

J. M.

THOMAS DOUGLASS, Greff. C. en Chan.

Province du }
BAS-CANADA. }

(Signé) GEORGE PREVOST.

GEORGE TROIS, par la Grace de Dieu, Roi du Royaume Uni de la *Grande-Bretagne* et d'*Irlande*, Défenseur de la Foi.—A nos loyaux et bien-aimés *Louis Dunière*, *Louis Montizambert*, *David Monro*, *John William Woolsey* et *Joseph Planté*, Ecuyers, SALUT:—Vû que nous avons pouvoir par et de l'avis et consentement de notre Conseil Législatif et de l'Assemblée de notre dite Province, de faire des Lois pour la Paix, le bien-être et le bon Gouvernement d'icelle, et que par le Statut fait et pourvu à cet égard, il est ordonné que les Membres desdits Conseil Législatif et Assemblée, prennent respectivement le Serment particulièrement exprimé par ledit Statut, ainsi qu'il paroîtra plus amplement par ledit Statut, en y ayant recours. En conséquence, sachez qu'ayant confiance dans votre intégrité, fidélité et habileté, nous vous avons assignés, constitués et nommés, et par ces présentes vous assignons, constituons et nommons vous et chacun de vous, nos Commissaires, conjointement ou séparément, pour administrer le Serment requis par ledit Statut, à chaque Membre de notre dit Conseil Législatif, et à chaque Membre de notre dite Assemblée, désirant d'être admis à le prêter; et vous certifierez les Rôles et Records d'iceux, que vous remettrez au Bureau de de notre Secrétaire de notre dite Province, pour y demeurer; donnant des Copies certifiées d'iceux aux Greffiers du Conseil Législatif et de la Chambre d'Assemblée respectivement.—En Foi de quoi nous avons fait rendre ces présentes Lettres Patentes, et à icelles fait apposer le Grand Sceau de notre dite Province.—Témoin notre fidèle et bien-aimé Sir *George Prevost*, Baronnet, Capitaine Général et Gouverneur en Chef dans et sur les Provinces du *Bas-Canada*, *Haut-Canada*, *Nouvelle-Ecosse*, *Nouveau-Brunswick*, et leurs différentes Dépendances, Vice-Amiral d'icelles; Lieutenant-Général et Commandant de toutes nos Forces dans lesdites Provinces, et dans les Iles de *Terre-Neuve*, *Prince Edouard*, *Cap Breton* et *Bermude*, &c. &c. &c. A notre Château *Saint Louis*, dans notre Cité de *Québec*, le Dix-huitième jour de Janvier, dans l'Année de Notre Seigneur mil huit cent quinze, et dans la cinquante-cinquième de Notre Règne.

G. P.

JOHN TAYLOR, Dép. Séc.